
Komisia pre výstavbu, životné prostredie a územné 

plánovanie pri MZ vo Fiľakove  

Zápisnica  

zo zasadnutia komisie pre výstavbu, životné prostredie a územné plánovanie pri MZ             

vo Fiľakove konanej dňa 13.2.2023 

 

Prítomní: viď. Prezenčná listina 

Predseda komisie: 

Ing. László Kerekes  

 

Členovia komisie: 

Mgr. Csaba Balázs                                   

Ing. arch. Attila Berta 

Marian Cirbus 

Ing. Vince Erdős       

Mária Gyetvaiová    

 

Zahájenie 

Predseda komisie  Ing. László Kerekes zahájil zasadnutie komisie a informoval prítomných členov  

o jednotlivých bodoch na prerokovanie:  

1.) Uznesenie č. 26/2020  zrušenie parkoviska vedľa obchodu Billa pred pamätníkmi padlých 

hrdinov od 1.3.2021 – neplnenie  

2.) Ing. Marcel Mojzeš, J. Kráľa 1662/1A, Fiľakovo - žiadosť o odkúpenie časti mestského 

pozemku 

3.) Výsledky inventarizácie za 2022 so Správou o stave pohľadávok mesta 

 

Stanovisko komisie k jednotlivým bodom: 

 

K bodu č.1: 

Prítomní členovia komisie pre výstavbu, životné prostredie a územné plánovanie pri MZ           

vo Fiľakove naďalej trvajú na zrušení parkoviska vedľa obchodu Billa pred pamätníkmi 

padlých hrdinov. 

 

K bodu č.2: 

Prítomní členovia komisie pre výstavbu, životné prostredie a územné plánovanie pri MZ           

vo Fiľakove súhlasia s odpredajom  časti mestského pozemku v rozsahu podľa predloženého 

nákresu, parc. EKN č. 627/1, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 51 m2, len na účel 

zabezpečenia  stavby pred vstupom cudzích osôb vybudovaním oplotenia okolo stavby a 

osadením vstupnej brány na hranici dotknutej ulice. 

 



 

 K bodu č.3: 

Prítomní členovia komisie pre výstavbu, životné prostredie a územné plánovanie pri MZ           

vo Fiľakove  berú na vedomie výsledky inventarizácie za 2022 a správu o stave pohľadávok 

mesta. 

Diskusia: 

V rámci voľnej diskusie boli prebraté nasledujúce témy: 

-  Mgr. Csaba Balázs konštatoval, že križovatka   I/71 a II/571 v staničení  0,000 km                         

je neprehľadná, je takmer nemožné smerom od Fiľakova z cesty II/571 odbočiť na cestu I/71. 

Otázkou bolo,     či je možné osadiť dopravné zrkadlo pre zvýšenie bezpečnosti dotknutej 

križovatky. Tiež by pomohlo bezpečnosti križovatky, keby bol pozemok parc. č. KN-E 

548/15 k.ú. Fiľakovo celoročne udržiavaný a vyčistený. 

- Mgr. Csaba Balázs vidí problém s dopravnou situáciou v rannej špičke pri ZŠ  Š. Koháriho 

s VJM – na Mládežníckej ulici. 

- Mgr. Csaba Balázs žiada zapracovať do navrhovaného územného plánu biokoridory. 

 

- Mgr. Csaba Balázs informoval o problematike s neprispôsobivými občanmi na ulici 1. mája, 

ktorí poškodzujú stromy na danej ulici, následne po ich vyschnutí ich vylamujú. 

 

 

Členovia komisie, ktorí sa ospravedlnili z neprítomnosti zo zasadnutia, mali možnosť 

naštudovať si predložený materiál, ktorý bol doručený každému z členov komisie elektronickou 

poštou dňa 2.02.2023.  

 

 

 

 

 

 

                                                                          ...................................................... 

Zapísala: Ing. Vass Anikó                                                   Ing. László Kerekes  

  Zapisovateľka komisie                                                predseda komisie  


